
                                            Bregninge Vandværk 
Dagsorden 

Generalforsamling den 27. maj 2021 kl. 19.30 
 

 
1.  Valg af dirigent:   Henrik Aunsholm  
                                                                     
   
 
2. Beretning om det forgangne år:  Se nedenfor 
 
 
 
3. Det reviderede regnskab  Godkendt 
 forelægges til godkendelse: 
 
 
4. Budget for det kommende  Godkendt 
 år forelægges til godkendelse. 
 
 
5. Behandling af indkomne forslag:  Ingen indkomne forslag 
 
 
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen:  Begge genvalgt 
 
Til bestyrelse afgår efter tur: 
 
Formand Felix Søkirk 
Næstformand Jesper Bergmann 
 
 
7. Valg af suppleant til bestyrelsen:  Begge genvalgt 
 
Gunnar Piil  
Henrik Aunsholm 
 
8. Valg af revisor:   Alle 3 genvalgt 
 
Som revisor afgår efter tur: 
 
Joachim Schrøder 
Hanne Christensen 
 
Revisor suppleant 
Heinrich Storr 
 
9. Eventuelt:    Ingen ting i debat 
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Formanden aflagde beretning og orienterede kort om vandforbruget der var lidt mindre end sidste 

år. Det har ikke været muligt at måle et eventuelt spild da der var mange medlemmer der ikke havde 

aflæst deres målere, hvorfor der havde været et skøn. 

 

Heller ikke i år 2020 har der været problemer med vandkvaliteten. Vi måler stadigvæk som 

lovgivningen foreskriver plus et par parameter mere. 

 

Der har heller ikke i 2020 været nogen større anlægsarbejder eller nyanskaffelser. 

Vores økonomi er derfor også god og solid. 

 

Formanden fortalte at han som soldat skulle udsendes til Kuwait til juli i seks måneder. Bestyrelsen 

har besluttet i den anledning IKKE at kalde en suppleant ind, da der er god telefonkontakt til 

formanden og at bestyrelsen er beslutningsdygtig. 

 

Grundet corona har der ikke været gjort nogle tiltag til digitalisering eller GDPR, hvorfor 

udeståendet vil forsøgt blive realiseret i 2022. 

 

Også i 2020 har vi valgt ikke at lave nogle fusioneringsaftaler. 


